
رئیس کمیسیون امنیت ملی گفت: لایحه الحاق دولت به کنوانسیون 
قرار  کمیسیون  کار  دستور  در  یکشنبه  تروریسم  مالی  تأمین  با  مبارزه 

می گیرد.
علاءالدین بروجردی رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی 
به  اشاره  با  خردادماه(   1 )سه شنبه  دیروز  علنی  حاشیه صحن  در  مجلس 
بررسی لایحه الحاق دولت ایران به کنوانسیون مبارزه با تأمین مالی مقابله 
رد  را  این لایحه  امنیت ملی می خواست  اگر کمیسیون  تروریسم گفت:  با 
از این  کند، راحت ترین کار بود و می توانست تنها یک کلمه به عنوان رد 

کمیسیون خارج شود.
وی ادامه داد: اما به دلیل آنکه این لایحه بسیار مهم بوده و با منافع 
ملی گره خورده است، نباید با یک کلمه پاسخ هیئت رئیسه داده شود، البته 
صحبت های آقای لاریجانی را درباره طولانی شدن شدن زمان بررسی آن 

را قبول دارم.
بروجردی تصریح کرد: بنده توضیحاتی را به رئیس مجلس در این مورد 
اعلام کردم که قابل گفتن به صورت علنی نیست، اما یکشنبه این لایحه 
از ارگان های ذیربط هم برای  را در دستور کار کمیسیون قرار می دهیم و 

بررسی آن دعوت می کنیم.
به  پاسخ  امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس در  رئیس کمیسیون 
ایراد کمیسیون امنیت ملی به این لایحه  اینکه مهمترین  بر  سوالی مبنی 
چه بوده که به صحن ارائه نشد، گفت: آنچه درباره متن FATF مهم است 
چارچوب  و  اسکلت بندی  عملا  باید  زمینه  این  در  که  ماست  ملی  منافع 
این طرح و طرح های چهارگانه ای که در صحن غیرعلنی مطرح شد، مانند 
مبارزه با پولشویی و تأمین مالی تروریسم و پشتوانه ای که آنها در این مورد 

دارند.، بیان شود.
وی تأکید کرد: کاری که خود آنها انجام می دهند همین است، داعش 
مالی  تأمین  چگونه  آورده  وجود  به  آمریکا  که  تروریستی   سازمان های  و 
می کند؟ آنها در حقیقت از همه روش های مختلف استفاده کرده، در عین 
اینکه ما یک تفکیک جدی برای تروریسم قائل هستیم، یعنی بین گروه های 
جهادی، حزب الله لبنان، حماس، جهاد اسلامی فلسطین، به هیچ عنوان قابل 

مقایسه با گروه های تروریستی نیست.

بروجردی ادامه داد: بحثی که آمریکایی ها به دنبال آن هستند را باید 
به گونه ای مدیریت کنیم که منافع جهان اسلام حفظ شود، در هر صورت 
خروجی کمیسیون امنیت ملی درباره FATF نکاتی با عنوان تحفظ باید 

در آن قید شود.
رئیس کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس همچنین در ادامه 
در پاسخ به سوال دیگری درباره نگاه خود نسبت به مذاکرات با اروپایی ها درباره 
برجام و تأکید مقام معظم رهبری بر بی اعتمادی به آنها اظهار کرد: صحبت های 
رهبری به حق است، در عین حال تصمیم گیری مجموعه شورای عالی امنیت 

ملی این بود، زیرا اتمام حجت با اروپایی ها مهم است.
وی بیان کرد: در ابتدای راه در مذاکرات که به برجام رسیدیم، آن زمان 
در مقابل ما یک جبهه متحد از تمام کشورها وجود داشت که اکنون این 
جبهه کاملا شکسته و آمریکایی ها با چینی ها و حتی یاران نزدیک شان در 

خاور دور مانند ژاپن و کره جنوبی در حال جنگ اقتصادی هستند.
شکل  ما  علیه  سابق  اتحاد  آن  وجه  هیچ  به  کرد:  اظهار  بروجردی 
نخواهد گرفت و ما باید بسیار هوشمندانه این کار را انجام دهیم، این بار با 
اروپایی ها باید اتمام حجت کرد، آنها در یک آزمون مهم تاریخی قرار دارند 
با  برای همیشه کشوری مانند آمریکا  آینده جهان  تاریخ  قرار نیست در  و 
باید  اروپا  و  زورگویانه حاکم همه کشورها شود  و  سیاست های مستکبرانه 

نشان دهد که توانمندی حفظ منافع ملی خودش را دارد.
کرد:  تأکید  مجلس  خارجی  سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  رئیس 
علاقه  ندارند،  ما  با  رسمی  و  اقتصادی  رابطه  اینکه  لحاظ  به  آمریکایی ها 
برهم زدن  و خواهان  ببرند  متقابل سود  منفعت  این  از  دیگران  ندارند که 
حال  در  هم  ما  و  است  مهم  بسیار  اروپایی ها  مقاومت  لذا  هستند،  بازی 

آزمودن آنها هستیم.
وی در واکنش به بیانیه موگرینی درباره حفظ برجام از سوی اروپایی ها 
وقتی  هم  سند  بلکه  ندارد،  اعتبار  ما  برای  دیگر  بیانیه  فقط  نه  گفت:  هم 
آمریکا در برجام اینگونه عمل کرد، فاقد اعتبار می دانیم، اعتبار صوری دارد، 

اما اقدامات عملی برای ما مهم است و تضمینی است که ما باید بگیریم.
بروجردی تاکید کرد: اگر قرار بر این باشد که شرکت های اروپایی در 
ایران حضور پیدا نکنند یا به تعهدات خودشان عمل نکنند و قراردادهایی را 

که در دوران برجام بسته اند عملی نکنند، شعار و بیانیه و حتی سند رسمی 
دادن ارزشی ندارد.

وی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه نظر شما در خصوص اظهارات 
اروپایی ها شرط  اینکه  بر  مبنی  مجلس  غیرعلنی  جلسه  در  عراقچی  آقای 
ادامه مذاکرات و تداوم برجام را پذیرش FATF از سوی ایران عنوان کرده 
اند چیست؟ بیان کرد: این به نظر من جزئی از یک کلیت است و می تواند 
تروریسم  با  مبارزه  ما خودمان سردمدار  باشد،  راه  ادامه  برای  بهانه ای هم 
ما  منطقه  در  تروریست ها  بزرگ  پشتوانه های  از  یکی  اما  هستیم  دنیا  در 
آمریکا در  از حضور  بعد  از مواد مخدر است که  آنها  میلیاردی  درآمدهای 

منطقه و در افغانستان تا ۴۰ برابر افزایش پیدا کرده است.
بروجردی درباره تناقض میان اظهارات عراقچی و شمخانی در خصوص 
باید از خود این  FATF در جلسه غیر علنی مجلس تصریح کرد: این را 
این مسائل را در کمیسیون  اما به هر حال ما  آقایان سوال کنید، نه من؛ 

بررسی می کنیم.
وی با بیان اینکه جمهوری اسلامی با هیچ کشوری از جمله کره شمالی 
را  این جرأت  که  تنها کشوری هستیم  ما  داد:  ادامه  نیست،  مقایسه  قابل 
داریم تا در مقابل آمریکا به عنوان مدعی ابرقدرت بودن بایستیم، سربازان 
آمریکایی را که وارد آب های ما می شوند، دستگیر کنیم و پهپاد جاسوسی 

آنها را به زمین بنشانیم و پس ندهیم.
همچنین  مجلس  خارجی  سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  رئیس 
با  آمریکا  خارجه  امور  وزیر  دیروز  اظهارات  زمینه  در  سوالی  به  پاسخ  در 
وزارت خارجه  رأس  در  را  سازمان جاسوسی  رئیس یک  وقتی  اینکه  بیان 
اصلًا  او  ادبیات  داد:  ادامه  داشت،  نخواهد  این  از  بهتر  می گذارند، خروجی 

ادبیات دیپلماتیک جهان امروز نبود.
از جمله وزیر  نام آوردن مقامات آمریکایی  وی همچنین درباره علت 
امور خارجه این کشور از سردار سلیمانی گفت: علتش این است که سردار 
سلیمانی نماد موفقیت های جمهوری اسلامی در منطقه است و مهمترین 
چهره تأثیرگذار در شکست طرح آمریکا و گروهک های تروریستی در منطقه 
است، به همین دلیل همیشه با نگرانی و نگرانی از این شخصیت برجسته 

ملی ما یاد می کنند.

بروجردی در جمع خبرنگاران:

مذاکره با اروپایی ها اتمام حجت است

وزیر صنعت:
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سرمقاله

  روح الله حسینی مقدم 
معاون بورس تهران

آیا بورس ارز چاره ساز است؟
باشد  نباشد و شاید لازم  ارز  تاسیس بورس  ارز  بازار  شاید چاره کنترل 
بازارهای دیگر و روش های دیگر از جمله حساب ها و سپرده های ارزی داشته 
و  اجازه دهیم منطق و سازوکار عرضه  باید  بازاری،  تاسیس هر  برای  باشیم. 
تقاضا در آن حاکم شود و آن بازار باید با شرایط بازار آزاد همخوانی داشته 

باشد.
شرایط اقتصادی ما با خیلی از کشورهای دیگر متفاوت است. در کشورهای 
دیگر سرمایه گذاری در ارز یک نوع سرمایه گذاری متعارف محسوب نمی شود ولی 

در کشور ما این موضوع معمول است.
در نتیجه یکی از بازارهایی که تمایل به سرمایه گذاری در آن در ایران وجود 
دارد، بازار ارز است. شاید باید نسخه هایی برای ایجاد این بازار در ایران وجود 

داشته باشد که در کتاب ها و برای جاهای دیگر دنیا وجود ندارد.
البته شاید چاره کنترل بازار ارز تاسیس بورس ارز نباشد و شاید لازم باشد 
داشته  ارزی  و سپرده های  از جمله حساب ها  دیگر  و روش های  دیگر  بازارهای 
باشیم. بانک مرکزی اگر روی این چیزها فکر کند، می تواند به یک جمع بندی 

مناسب در این مورد برسد.
به نظر من اگر اعتقاد بر این است که ساز و کار بازار سرمایه می تواند به بازار 
ارز کمک کند، برای پاسخ به برخی از تقاضاهایی که وجود دارد، بازار سرمایه 

این آمادگی را دارد.
سابقا بورس کالا به یک شکل اعلام کرد که آمادگی تشکیل بورس ارز است 
و بورس تهران هم در مقاطعی بحث مشتقات ارزی را مطرح کرد تا بتواند این 
بازار را راه اندازی و به بازار ارز کمک کند. ما در دهه ۷۰ و اوایل ۸۰ در بورس 
این  روی  می توانیم  من  نظر  به  می کردیم.  منتشر  ارزی  سپرده  گواهی  تهران 

موضوع فکر کنیم و به یک نتیجه برسیم.
از  خیلی  می کرد،  منتشر  ارزی  سپرده  گواهی  تهران  بورس  که  زمانی  در 
داشتند، می  نیاز  ارز  به  که  به کسانی  را  صادرکننده ها گواهی های سپرده شان 
فروختند. از آنجایی که این پیشینه وجود دارد، ما اعلام کردیم که می توانیم به 
این بازار کمک کنیم. البته متولی اصلی ارز در این مملکت بانک مرکزی است و 

قاعدتا این بانک در این مورد تصمیم گیر است.
ما هر بازاری که بخواهیم درست کنیم، باید اجازه دهیم منطق و سازوکار 
عرضه و تقاضا در آن حاکم شود. آن بازار باید با شرایط بازار آزاد همخوانی داشته 
باشد تا بتوانیم کالایی در آن داد و ستد کنیم. چرا که در هیچ بازاری دستوری 
نمی توان مدیریت کرد. به نظر من پاسخ شما “بله” است چرا که خیلی از افراد 

برای سرمایه گذاری در ارز نگاه بلندمدت دارند.
اینکه زمانی بازار بسته شود، طبیعی است. چراکه در هر بازاری حتی بازار 
نیویورک هم امکان دارد به این نتیجه برسند که امروز باید آن بازار متوقف شود، 
باشد که مردم  با منطق همخوانی داشته  باید  اینجاست که آن توقف  اما نکته 

بتوانند آن را پیش بینی کنند.

وزیر خارجه انگلیس:

طرح جدید آمریکا علیه ایران کارساز نیست

علیه  آمریکایی اش  همتای  خصمانه  اظهارات  انگلیس  وزیرامورخارجه 
کشورمان را محکوم کرد و گفت: برنامه جدید آمریکا برای مقابله با ایران کارساز 

نخواهد بود.
به نقل از شبکه بلومبرگ، بوریس جانسون وزیرامورخارجه انگیس در حاشیه 
نشست گروه 2۰ در بوئنوس آیرس پایتخت آرژانتین به سخنرانی مایک پمپئو 
را  ایران  قبال  در  واشنگتن  جدید  استراتژی  آن  در  که  آمریکا  وزیرامورخارجه 

تشریح کرد، واکنش نشان داد.
جانسون با انتقاد از اظهارات پمپئو گفت: طرح جدیدی که وی برای مهار 

برنامه هسته ای ایران تشریح کرده است، کارساز نخواهد بود.
وی ادامه داد: تشدید اختلاف بر سر یک مسئله حساس سیاست خارجی به 
روابط ویژه میان انگلیس و آمریکا را پس از آنکه رئیس جمهور دونالد ترامپ خروج 

خود از توافق چندجانبه هسته ای با ایران را اعلام کرد، آسیب می زند.
وزیرامورخارجه انگلیس افزود: از نظر من طرح وزیر پمپئو برای یک مذاکره 
همه جانبه با ایران شکست خورده است. من فکر می کنم که آمریکا در نهایت 
برای حصول یک نسخه گسترده تر از توافق هسته ای کنونی به مذاکرات باز خواهد 

گشت اما این مسئله زمان می برد.
سیاست های  علیه  آمریکا  و  غرب  اساس  بی  ادعاهای  بر  تکیه  با  جانسون 
مسائل  این  تمام  به  که  اکنون شما می خواهید  اگر  منطقه ای کشورمان گفت: 
و  منطقه  در  ایران  مخرب  فعالیت  ایران،  سوءرفتار  بالستیک،  موشکهای  شامل 
مسئله هسته ای رسیدگی کنید، اگر شما می خواهید تمام این مسائل را در یک 
در یک چارچوب  آن  نمی کنم که دستیابی  فکر  بگنجانید من  مذاکرات جامع 

زمانی معقول آسان باشد.
وی با تکرار ادعاها درباره برنامه هسته ای کشورمان در گذشته افزود: توافق 
هسته ای با ایران که ترامپ آن را کنار گذاشته است یک هدف کاملا روشن داشت؛ 
محافظت از جهان در برابر بمب اتم ایران و در عین حال ارائه منافع اقتصادی قابل 
لمس به این کشور. اما آمریکایی ها از آن خارج شده اند. چشم انداز یک مذاکرات 

جدید برای حصول توافق با ایران بسیار بسیار مشکل خواهد بود.
رئیس دستگاه سیاست خارجی انگلیس گفت که هنوز بر این باور است که 

دستیابی به توافقی با حضور آمریکا ممکن خواهد بود.
وی خاطر نشان کرد: من به طور کامل نسبت به این وضعیت بدبین نیستم. 
اقتصادی  دسترسی  ایران  به  و  شود  اجرا  باید  که  وجوددارد  توافقی  نهایت  در 
بیشتر به غرب بدهد و همزمان این کشور را محدود کند. این همان چیزی است 
که ما می خواهیم با آمریکایی ها روی آن کار کنیم. آنها ایده هایی دارند ما نیز 
ایده هایی داریم. من فکر می کنم که ما سرانجام به شروطی مضاعف برای برجام 
بازخواهیم گشت که از همان ابتدا پیش بینی اش را کرده بودیم اما این مسئله 

زمان زیادی می برد.
گفت:  پمپئو  سخنان  به  واکنش  در  ایران  جمهوری  رئیس  روحانی  حسن 
اینکه آقایی که سال ها در یک مرکز جاسوسی مشغول فعالیت بوده، حالا بخواهد 
از جایگاه وزیر خارجه آمریکا برای ایران و دیگر کشورها تعیین تکلیف کند به 
هیچ وجه پذیرفتنی نیست. شما چه کاره اید که می خواهید برای ایران و جهان 

تصمیم بگیرید و بگویید ایران در زمینه فناوری هسته ای چه بکند و چه نکند.
از  فهرستی  خود  دوشنبه  روز  سخنان  در  آمریکا  جدید  امورخارجه  وزیر 
اقداماتی که ایران باید انجام دهد را ارائه داد که شامل شفافیت برنامه هسته ای 
و دسترسی آژانس بین المللی انرژی اتمی به تاسیسات ایران و همچنین آزادی 

شهروندان آمریکایی زندانی در ایران است.
پمپئو همچنین خواستار توقف حمایت ایران از گروه هایی شد که آمریکا آنها 

را در فهرست خود از سازمان های تروریستی قرار داده است.

خودروسازان در سربالایی افزایش قیمت
کم  و  محصولات  قیمت  افزایش  به  مجلس  نمایندگان  بیشتر 

توجهی به کیفیت خودروهای داخلی اعتراض دارند.
افزایش  از  کشور  خودروسازان  انجمن  دبیر  بخش  نعمت  احمد 
فولاد  و  گذازه  مس،  ورق،  پلیمری،  محصولات  آلومینیوم،  قیمت 
می  ای  مبادله  و  آزاد  دلار  نرخ  و  کارگران  حقوق  همینطور  آلیاژی 
باید  اولیه،  مواد  نرخ  رفتن  بالا  علت  به  که  گیرد  می  نتیجه  و  گوید 
خودرو  قیمت  شدن  گران  در  خودروسازان  و  سازان  قطعه  خواست 

اعمال شود...
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آمریکایی ها 
 امروز 
فقط بلوف 
می زنند 

دوران  گفت:  سپاه  )ع(  ثارالله  قرارگاه  فرمانده  جانشین 
مانند  آن ها  و  شده  تمام  واقعی  معنای  به  آمریکا  ابرقدرتی 

گذشته نمی توانند علیه ایران اقدامی انجام دهند. 
فرمانده  جانشین  کوثری  محمد  پاسدار  سرتیپ  سردار 
قرارگاه ثارالله )ع( سپاه در مراسم گرامیداشت شهدای مسجد 
جامع غدیر ضرابخانه تهران که در آستانه سالروز آزادسازی 
دفاع  در  شهادت  مصادیق  به  اشاره  با  شد،  برگزار  خرمشهر 
مقدس و دفاع از حرم آل الله اظهار کرد: جنگ به هیچ عنوان 
رویداد خوبی نیست و هیچ انسانی با عقل سلیم هم جنگ را 
تایید نمی کند و خواهان جنگ نیست و معمولاً زیاده خواهان، 
راه  را  جنگ  هستند،  تجاوزگر  که  کسانی  و  عالم  زورگویان 

می اندازند.
افزود: چون در مکتب اسلام و تشیع بحث دفاع و  وی 
جهاد موضوعیت می یابد، جنگ تحمیلی را رزمندگان به دفاع 
مقدس تبدیل کردند. ما هیچگاه شروع کننده جنگ نبوده و 
اما اگر دشمن بخواهد تعدی کند، دفاع بر ما  نخواهیم بود، 

واجب می شود.
چنین  در  پیش  سال   36 اینکه  به  اشاره  با  کوثری 
آن  طی  و  شد  انجام  المقدس  بیت  الی  عملیات  شب هایی 
کارون  از  تا  رفتند  پیاده  کیلومتر  بیست  گردان ها  از  بعضی 
عبور کنند، گفت: قبل از عملیات الی بیت المقدس دشمن 
اما  بود،  کرده  درست  دفاعی  مواضع  اهواز  کیلومتری   1۰ تا 
رزمندگان اسلام با تفکر انقلابی برگرفته از آیات قرآن چنان 
حمله کردند که با عبور از کارون ۸۰ کیلومتر پشت مواضع 

دشمن قرار گرفتند.
که  گرفت  نحوی صورت  به  این حرکت  داد:  ادامه  وی 
باعث وحشت استکبار جهانی شد، چون می خواستند سه روزه 
اهواز و هفت روزه تهران را اشغال کنند، اما جوانانی همچون 
شهید وزوایی که 22 سال بیشتر سن نداشت، نگذاشتند نقشه 

آن ها عملی شود.
جانشین فرمانده قرارگاه ثارالله )ع( در ادامه با بیان اینکه 
موفقیت در دفاع مقدس به واسطه دو عامل رهبری و مردم 
ولایت مدار محقق شد، عنوان کرد: امروز می بینیم آمریکایی ها 
فقط بلوف می زنند و با جنگ روانی عنوان می کنند که گزینه 
نظامی روی میز دارند؛ در حالی که دروغ می گویند، زیرا اگر 
می توانستند تا به حال یک دقیقه هم به ما مهلت نمی دادند.

به  آمریکا  ابرقدرتی  دوران  کرد:  اضافه  همچنین  وی 
معنای واقعی تمام شده است. آن ها مانند گذشته نمی توانند 

علیه ایران اقدام نظامی انجام دهند.
سردار کوثری سپس به تاثیرگذاری خون شهدای دفاع 
مقدس در گسترش ایستادگی در برابر دشمنان اشاره کرد و 
گفت: خون شهدای ما در دفاع مقدس در جهان امروز چنان 
اثر گذاشته که در بعُد نظامی این تاثیرگذاری را می توان در 
تشکیل لشکر حیدریون مردم پاکستان برای مقابله با داعش 
در  الله  پیروزی حزب  به  می توان  نظر سیاسی هم  از  و  دید 

انتخابات اخیر لبنان اشاره کرد.
و  بگیریم  تصمیم  خوب  اگر  بنابراین  داد:  ادامه  وی 
عمل  آن  به  و  کرده  گوش  خوب  را  رهبری  راهنمایی های 

کنیم، چنین پیروزی هایی، پی در پی به وجود می آید و یا اگر 
وحدت ملی و انسجام داشته باشیم و مسائل حزبی و جناحی 
اکنون  زیرا  می یابد،  سرعت  پیروزی ها  این  بگذاریم،  کنار  را 

دشمن در برابر ایران مستاصل شده است.
جانشین فرمانده قرارگاه ثارالله )ع( با تاکید بر اینکه اگر 
از  کاری  ایران  ملت  برابر  در  نمی تواند  باشیم دشمن  محکم 
پیش ببرد، گفت: در جنگ تحمیلی در حالی که سیم خاردار 
هم به ما نمی فروختند، توانستیم 2 هزار دستگاه تانک و نفربر 

از دشمن غنیمت بگیریم.
وی همچنین اضافه کرد: دو سال بعد از پذیرش قطعنامه، 
صدام با حمله به کویت باعث شد تا آمریکا و متحدانش برای 
بیرون راندن ارتش بعث عراق از کویت جنگی را علیه صدام 
تا ۴۰  در خرداد 93  داعشی ها  داد:  ادامه  کنند.کوثری  آغاز 
کیلیومتری مرز ایران آمده بودند؛ البته در اردیبهشت همان 
قطر،  ترکیه،  عربستان،  آمریکا،  کشور های  نمایندگان  سال 
انگلیس و اقلیم کردستان در اردن جمع شدند و متفق القول 
به داعش مجوز دادند تا به عراق حمله و این کشور را اشغال 

کند.
وی افزود: بنابراین زمانی که داعش ۸۰ درصد سوریه را 
گرفته بود، به عراق هم حمله کرد تا دولت اسلامی عراق و 
شام را تشکیل دهد؛ البته این تلاش آن ها برای از بین بردن 
عظمت جمهوری اسلامی ایران و ایجاد تردید و یاس در مردم 
ایران  اسلامی  جمهوری  نظام  به  که  مسلمان هایی  و  جهان 

امید داشتند، بود.

لبنیات گران شد
رئیس اتحادیه فروشندگان لبنیات از افزایش 1۰ تا 1۵ درصدی 
قیمت لبنیات خبر داد و گفت: قیمت کره 1۰۰ گرمی نیز هزار تومان 
و  لبنی  محصولات  قیمت  گذشته  روزهای  است.طی  یافته  افزایش 
محصولات شان  قیمت  مختلف  برندهای  و  شده  همراه  افزایش  با  کره 
صنفی  انجمن  و  کشاورزی  جهاد  وزارت  این  در  اما  داده اند  تغییر  را 
صنایع لبنی به عنوان دستگاه های متولی دولتی و خصوصی حاضر به 
قمیت  افزایش  علت  توضیح درخصوص  و  ه  زمین  این  در  پاسخگویی 

نشدند...

 قیمت مرغ در بازار 
کمتراز قیمت تولید است

وزیر جهاد کشاورزی گفت: تا این لحظه 2 میلیون و ۴۰۰ هزار تن گوشت سفید تولید 
شده است که مازاد بر نیاز بازار است و ناچار به ذخیره آن در سردخانه ها شده ایم. به همین 
دلیل قیمت مرغ در بازار کمتر از قیمت آن در بخش تولید است.محمود حجتی در جلسه 
علنی دیروز )سه شنبه( مجلس شورای اسلامی در جلسه سوال از وزیر جهاد کشاورزی 
که شهروز برزگر نماینده مردم سلماس از وی در خصوص علت نوسانات قیمت گوشت 

سفید، قرمز و عدم تنظیم بازار این دو محصول...


